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1. In de nota staat dat er in de periode 2022-2026 besloten zal worden over de toekomst 
van de Oosterheidehal. Ook staat er in de nota dat de kosten worden afgeschreven over 
een periode van 20 jaar. Hoe reëel is het dat er nog 20 jaar van de vloer gebruikt 
gemaakt kan worden? Is er een alternatief voor de behandeling van deze vloer?

Antwoord:
Indien besloten wordt om de Oosterheidehal nieuw te bouwen wordt de restant boekwaarde 
in één keer afgeschreven, de renovatie van de vloer maakt dan onderdeel uit van deze 
boekwaarde. Bij renovatie hoeft de boekwaarde niet in één keer afgeschreven te worden. Er 
is geen alternatieve behandeling voor de huidige vloer.


